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PROTOKÓŁ NR VII/ 2015 

VII sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji,  

która odbyła się 28 kwietnia 2015 r. w godz. 13
00

- 16
47

 

w auli Zespołu Szkół Nr 1 w Wałczu, przy ul. Kilińszczaków nr 59. 

 

Obecni na sesji radni Rady Powiatu V kadencji oraz zaproszeni goście wg załączonych do 

protokołu list obecności (załączniki 1 i 2*) 

 

 

Porządek obrad  VII sesji Rady Powiatu w Wałczu V kadencji: 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przedstawienie porządku obrad, 

d) przyjęcie protokołów z  IV, V i VI sesji Rady Powiatu.  

2. Informacja o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie 05.02.2015 r. – 15.04.2015r.  

a) przyjęcie informacji. 

3. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas V sesji 

Rady Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu. 

a) przyjęcie informacji. 

4. Sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa w okresie między 

sesjami. 

5. Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od 02.03.2015 r. do 

17.04.2015r. 

       a)   przyjęcie informacji. 

6. Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na terenie 

Powiatu Wałeckiego za rok 2014 

a) informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wałczu 

b) stanowisko Zarządu  Powiatu,                 

c) stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

d) stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu 

e) dyskusja, 

f) przyjęcie informacji. 

7. Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki 

       Publicznej w Wałczu. 

a) stanowisko komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu 

b) stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

c) dyskusja, 

            d) przyjęcie informacji 

8.  Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Powiatu wałeckiego za 2014 rok 

a) przyjęcie informacji. 

        9.    Informacja o stanie mienia Powiatu wałeckiego za 2014 rok 

               a) przyjęcie informacji 

        10.  Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu wałeckiego w 2014 roku z 

organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i  o wolontariacie. 

a) przyjęcie sprawozdania. 



BR.0002.2.2015 

2 

 

 11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr III/18/2014 Rady Powiatu w Wałczu z      

dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji   

Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu, 

       a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w  

           Wałczu, 

       b)    podjęcie uchwały.   

    12 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku pana Grzegorza Boreckiego z dnia 9 

marca 2015 r. o ograniczenie dostępu jednostek pływających napędzanych silnikami 

spalinowymi na terenie jeziora Zamkowe w Wałczu. 

         a)  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w  

             Wałczu, 

        b)    podjęcie uchwały.   

   13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

udziału 587/1000 części w nieruchomości zabudowanej położonej w Wałczu przy ul. 

Kołobrzeskiej 33, będącego własnością Powiatu Wałeckiego stanowiącego Powiatowy 

Zasób Nieruchomości 

              a)  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w  

                   Wałczu, 

               b)   podjęcie uchwały.   

 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok  

               a)   ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu  

                     w Wałczu, 

                     b)   podjęcie uchwały 

 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny na rzecz 

Powiatu Wałeckiego 

                     a)   ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu  

                           w Wałczu, 

                     b)   podjęcie uchwały 

 16. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/27/2015 Rady Powiatu Wałczu z dnia 

27 lutego 2015 r. w sprawie określenia zadań finansowych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku. 

                 a)   ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu  

                       w Wałczu, 

                     b)   podjęcie uchwały 

17. Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym 

placówkom  oświatowym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania 

                     a)   ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w  

                          Wałczu, 

                     b)   podjęcie uchwały 

18. Podjęcie uchwały w sprawie włączenia II liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. 

Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 

10 a. 

              a) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu,  

               b)   podjęcie uchwały 

 19. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu z 

siedzibą przy ul. Południowej 10 a    
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                        a)   ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w  

                               Wałczu, 

                        b)   podjęcie uchwały 

    20.Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu w sprawie złożonych wniosków 

i zapytań 

     21. Interpelacje oraz zapytania radnych. 

      22. Wnioski i oświadczenia radnych. 

     23. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad. pkt 1 

Sprawy organizacyjne: 

 

 a) otwarcie sesji, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas zgodnie z § 18 Statutu Powiatu Wałeckiego 

otworzył obrady VII sesji V kadencji Rady Powiatu w Wałczu, przywitał Zarząd Powiatu, 

Radnych Rady Powiatu, Skarbnika Powiatu, Radcę prawnego, zaproszonych gości oraz 

przedstawicieli mediów.  

 

 b) stwierdzenie quorum, 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził quorum.  

Na stan ogólny 17 radnych obecnych 17 radnych. 

Wobec stwierdzonego quorum Rada Powiatu może podejmować prawomocne decyzje. 

 

c)przedstawienie porządku obrad,   

 

W materiałach sesyjnych w porządku obrad w pkt: 15,16,18,19 znalazły się usterki redakcyjne 

w pkt 15 należy wykreślić słowo zmian, w pkt 16 powinno być :zadań finansowanych, w pkt 18 

powinno być w sprawie włączenia a w pkt 19 wykreślić słowo spawie. 

 

Porządek obrad VII sesji Rady Powiatu został przedstawiony Radnym w materiałach  

na sesję, stanowi załącznik Nr 3 do protokołu*. 

 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zwrócił się z wnioskiem dotyczącym zmian w porządku obrad. Wniosek dotyczył dodania do 

porządku obrad po pkt.5, - Informacji na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie 

Powiatu Wałeckiego za 2014 r. wraz z ppkt. oraz wykreślenia: w pkt.6 ppkt. C- stanowiska 

Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, oraz pkt.8 Sprawozdania rocznego z wykonania  

budżetu Powiatu Wałeckiego za 2014 r. i pkt 9 Informacji o stanie mienia Powiatu 

Wałeckiego za 2014 r. Zagadnienia zawarte w tych obu pkt znajdują się w planie rady na 
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miesiąc czerwiec i są związane z absolutorium. Wyżej wymienione pkt zostały 

zaproponowane przez radnego do zmiany w porządku obrad. 

 

    Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Zaproponował również aby przy podejmowaniu uchwał dotyczących w sprawie włączenia 

II liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół 

nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w 

Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10 a. oraz w sprawie likwidacji IV Liceum 

Ogólnokształcącego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10 a, najpierw była 

rozpatrywana uchwała w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu z 

siedzibą przy ul. Południowej 10 a, a następnie uchwała w sprawie włączenia II liceum 

Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 

Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z 

siedzibą przy ul. Południowej 10 a. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Bogdan Białas poddał pod głosowanie wniosek 

radnego Marka Pawłowskiego dotyczącego zmian w porządku obrad. 

Jako pierwszy został przegłosowany wniosek wprowadzenia do porządku obrad po pkt 5 

punktu pn. „Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu 

Wałeckiego za 2014 r. wraz z ppkt. 

W wyniku głosowania wniosek radnego M. Pawłowskiego został przyjęty jednogłośnie. 

Następnie przystąpiono do przegłosowania wykreślenia w pkt 6 ppkt. C- stanowiska Komisji 

Edukacji i Spraw Społecznych.- w wyniku głosowania wniosek o wykreśleniu w pkt 6 ppkt c 

został przyjęty jednogłośnie. 

Wykreślenie z porządku obrad pkt.8 Sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Powiatu 

Wałeckiego za rok 2014. W wyniku głosowania przy jednym głosie wstrzymującym się 

wniosek został przyjęty. 

Jako ostatnią zmianę radni przegłosowali wykreślenie w porządku obrad pkt 9 Informacji o 

stanie mienia Powiatu wałeckiego za 2014 rok. W wyniku głosowania radni jednogłośnie 

przyjęli wniosek o wykreśleniu z porządku obrad pkt 9 o brzmieniu  Informacja o stanie 

mienia Powiatu Wałeckiego za 2014 rok. 

Pozostałe pkt w porządku obrad zmienią swoją kolejność. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas zapytał czy są inne propozycje do zmiany 

porządku obrad VII  sesji Rady Powiatu V kadencji. 

 

Wobec braku innych wniosków o wprowadzenie zmian w porządku obrad VII sesji 

Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do kolejnego punktu obrad. Pozostałe punkty 

otrzymały numerację kolejną. 

 

      d) przyjęcie protokołów z  IV, V i  VI Sesji Rady Powiatu  V kadencji. 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu nr IV /2015,  IV  Sesji Rady Powiatu V kadencji w Wałczu, z  dnia 09 lutego 2015 r.   

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła powyższy protokół jednogłośnie.  
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Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie  

protokołu nr V /2015  V  Sesji Rady Powiatu V kadencji w Wałczu z dnia 27 lutego 2015 r.  

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła  powyższy protokół jednogłośnie 

 

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie przyjęcie  

protokołu nr VI /2015  VI  Sesji Rady Powiatu V kadencji w Wałczu z dnia 12 marca  2015 r.  

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła  powyższy protokół jednogłośnie 

 

 

Ad. pkt 2 

Informacja o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie od 05.02.2015 r.  

do 15.04.2015 r. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na VII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 4 do niniejszego protokołu*. 

 

 

a) przyjęcie informacji. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod 

głosowanie informację o pracy Zarządu Powiatu w Wałczu w okresie od 05.02.2015 r. do 

15.04.2015 r., w wyniku głosowania Rada Powiatu informację przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 3 

Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych podczas V sesji  

Rady Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w Wałczu. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na VII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 5 do niniejszego protokołu*. 

 

a) przyjęcie informacji 

 

Wobec braku uwag do Sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych  

podczas V sesji Rady Powiatu V kadencji powierzonych do realizacji Zarządowi Powiatu w  

Wałczu Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła powyższe sprawozdanie  jednogłośnie. 

 

Ad. pkt. 4 

Sprawozdanie Starosty Wałeckiego z działalności Starostwa w okresie między sesjami 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na VII  Sesję Rady Powiatu 

 w Wałczu. stanowi ona załącznik nr 6 do niniejszego protokołu*. 

Do powyższego nie wniesiono uwag. 
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Ad. pkt.5 

Informacja o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od 02.03.2015 r. do 17.04.2015 r. 

 

Przedmiotową informację pisemną załączono do materiałów na VII sesję Rady Powiatu, 

stanowi ona załącznik nr 7 do niniejszego protokołu*. 

 

 

 a)  przyjęcie informacji. 

 

Wobec braku uwag do „Informacji o pracy Rady Powiatu w Wałczu w okresie od  02.03.2015 

r. do 17.04.2015 r.” Przewodniczący Rady poddał niniejszą informację pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła „ Informację o pracy Rady Powiatu w Wałczu 

w okresie od 02.03.2015 r. do 17.04.2015 r.” jednogłośnie bez uwag. 

 

Ad. pkt 6 

Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Wałeckiego 

za 2014 

a) informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego 

b) stanowisko Zarządu  Powiatu,   

 

  Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na VII sesję 

Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 8 do protokołu*. 

             

c) stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 

 

ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

 

      Komisja Edukacji  i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r. po 

zapoznaniu się z Informacją na temat stanu bezpieczeństwa sanitarnego  na  terenie 

Powiatu Wałeckiego za rok 2014 zaopiniowała niniejszą pozytywnie. 

 

            d) dyskusja, 

            e)  przyjęcie informacji 

 

Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Informację na temat stanu 

bezpieczeństwa sanitarnego na terenie Powiatu Wałeckiego za 2014 r. 
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Ad. pkt 7 

Informacja na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno- weterynaryjnego na terenie 

Powiatu Wałeckiego za 2014 rok 

a) informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii., 

b) stanowisko Zarządu Powiatu, 

 

Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na VII sesję 

Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 9 do protokołu*. 

 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w 

Wałczu, 

 

    ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu 

 

    Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r. 

po zapoznaniu się z Informacją na temat stanu bezpieczeństwa sanitarno – 

weterynaryjnego  na  terenie Powiatu Wałeckiego za rok 2014 zaopiniowała niniejszą 

pozytywnie. 

 

d) Dyskusja 

 

    Marek Pawłowski –Radny Rady Powiatu 

    Stwierdził, że nie tylko Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 

zaopiniowała  informację ale jeszcze postanowiła wzmóc starania Powiatowego Lekarza 

Weterynarii jakie czyni względem zwiększenia etatów. Po przyjęciu takiej informacji z 

wnioskiem chcieli by aby Zarząd lub też Pan Przewodniczący Rady wystąpił do 

Wojewody o uwzględnienie wniosku Powiatowego Lekarza Weterynarii. 

 

        Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

  Stwierdził, iż na pewno w protokole z posiedzenia komisji Budżetu i Rozwoju  

Gospodarczego znalazł się taki zapis. 

          

     Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod 

głosowanie. W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Informację na temat 

stanu bezpieczeństwa sanitarno – weterynaryjnego na terenie Powiatu Wałeckiego za 2014 r. 

 

Ad. pkt 8 

Sprawozdanie roczne z wykonania planu finansowego Powiatowej Biblioteki 

    Publicznej w Wałczu. 

 

a)stanowisko komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu 

b)stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu w Wałczu, 
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         ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

 

         Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r. 

po zapoznaniu się ze  Sprawozdaniem rocznym z wykonania planu finansowego 

Powiatowej  Biblioteki Publicznej w Wałczu zaopiniowała niniejszą pozytywnie. 

 

 

 

  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w Wałczu         

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r. 

po zapoznaniu się ze  Sprawozdaniem rocznym z wykonania planu finansowego 

Powiatowej  Biblioteki Publicznej w Wałczu zaopiniowała niniejszą pozytywnie. 

c)dyskusja, 

 

 

Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał 

niniejszą pod głosowanie. 

 

 

                  d) przyjęcie informacji 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie roczne z wykonania 

planu finansowego Powiatowej Biblioteki Publicznej w Wałczu 

 

 

Ad. pkt 9 

Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Powiatu wałeckiego w 2014 roku z 

organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z 

dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i  o wolontariacie. 

 

Pisemną informację w przedmiotowym temacie radni otrzymali w materiałach na VII sesję 

Rady Powiatu, stanowi ona załącznik nr 10 do protokołu*. 

 

a ) przyjęcie sprawozdania 

 

Wobec braku uwag do przedłożonej informacji Przewodniczący Rady poddał niniejszą pod 

głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie z realizacji 

Programu współpracy Powiatu wałeckiego w 2014 roku z organizacjami Pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i  o wolontariacie. 
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Ad pkt 10 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr III/18/2014 Rady Powiatu w Wałczu z      

dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji   

Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu, 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach 

dodatkowych na VII sesję Rady Powiatu.  

 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady 

Powiatu w Wałczu, 

 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r. 

 po zapoznaniu się z projektem uchwały zmieniającej uchwałę nr III/18/2014 Rady 

Powiatu w Wałczu z dnia 30 grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia rocznego planu 

kontroli  Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wałczu, zaopiniowała niniejszy projekt 

uchwały  pozytywnie. 

 

 

b) podjęcie uchwały. 

 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

 

     W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę nr VII/28/2015 

zmieniającą uchwałę nr III/18/2014 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 30 grudnia 2014 r. 

w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w 

Wałczu, 

 

 

Uchwała niniejsza wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 11 do protokołu*. 
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Ad pkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku pana Grzegorza Boreckiego z dnia 

 9 marca 2015 r. o ograniczenie dostępu jednostek pływających napędzanych silnikami  

 spalinowymi na terenie jeziora Zamkowe w Wałczu. 

 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach na VII 

sesję  Rady Powiatu. 

 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady Powiatu w 

Wałczu 

 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r. 

    po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku pana  

    Grzegorza Boreckiego z dnia 9 marca 2015 r. o ograniczenie dostępu jednostek  

     pływających napędzanych silnikami spalinowymi na terenie jeziora Zamkowe w Wałczu, 

     zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 

 

a) podjęcie uchwały. 

 

Wobec braku uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

    W wyniku głosowania Rada Powiatu przy 1 głosie wstrzymującym się i 1 głosie przeciwnym 

podjęła uchwałę nr VII/29/2015 w sprawie rozpatrzenia wniosku pana Grzegorza 

Boreckiego z dnia 9 marca 2015 r. o ograniczenie dostępu jednostek pływających 

napędzanych silnikami  spalinowymi na terenie jeziora Zamkowe w Wałczu. 

 

Uchwała niniejsza wraz z uzasadnieniem  stanowi załącznik nr 12  do protokołu*. 
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Ad pkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażania zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej 

udziału 587/1000 części w nieruchomości zabudowanej położonej w Wałczu przy ul. 

Kołobrzeskiej 33, będącego własnością Powiatu Wałeckiego stanowiącego Powiatowy 

Zasób Nieruchomości 

 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach na VII 

sesję Rady Powiatu.  

 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

 

    Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r. 

    po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie wyrażania zgody na zbycie w drodze 

     bezprzetargowej udziału 587/1000 części w nieruchomości zabudowanej położonej w 

     Wałczu przy ul. Kołobrzeskiej 33, będącego własnością Powiatu Wałeckiego stanowiącego 

      Powiatowy Zasób Nieruchomości zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie 

 

 

b) podjęcie uchwały. 

 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/ 30 /2015 w 

sprawie wyrażania zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej udziału 587/1000 części 

w nieruchomości zabudowanej położonej w Wałczu przy ul. Kołobrzeskiej 33, 

będącego własnością Powiatu Wałeckiego stanowiącego Powiatowy Zasób 

Nieruchomości. 

 

Uchwała niniejsza wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 13 do protokołu*. 

 

 

Ad pkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2015 rok. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. 
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Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Zgłosił że wnosi autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

wałeckiego na 2015 r. dotyczy ona zmian sum kontrolnych budżetu. Poprosił skarbnika 

Powiatu Pawła Gwozdeckiego o wyjaśnienie. 

 

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

Poinformował, iż w projekcie uchwały zmienia się zapis §2-1 i otrzymuje brzmienie; 

zwiększenie wydatków na realizację zadań własnych o kwotę 773994 zł a było 787268 zł. 

Zmienia się zapis §3 pkt. a i otrzymuje on brzmienie; dochodami w kwocie 45662131 zł, było 

45647981 zł. 

Zmienia się zapis §3 pkt. B i otrzymuje brzmienie; wydatkami w kwocie 43890294 zł, było 

43876144 zł. 

Ta autopoprawka wynika z faktu, że między złożonym projektem a zdecydowaną uchwałą 

były zmiany w budżecie i sumy kontrolne się nieco zmieniły, które nie mają wpływu na 

poziom budżetu, wynik jest ten sam. 

 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Stwierdził, że aktualizowany budżet w dalszym ciągu nie uwzględnia stanu faktycznego 

oświaty powiatowej w związku z powyższym zdaniem radnego nie zasługuje na poparcie, i 

aby mógł go poprzeć wnioskuje aby na sesję czerwcową przygotować zmiany budżetu w taki 

sposób aby urealnić kwoty dotyczące koniecznych wydatków na funkcjonowanie szkół. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

Poinformował, że na komisji wnioskował do zarządu, ze nie ma w materiałach części 

opisowej, jak również że przyszły środki z zadania  nr 12 kończącego  w powiecie 

termomodernizację więc dlaczego tych środków nie ujęto w zmianach w budżecie? 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Stwierdził, że odbędzie się sesja nadzwyczajna, gdyż należy tak te środki podzielić żeby one 

trafiły do poszczególnych beneficjentów w takiej kwocie jaka powinna do nich trafić. 

Ponadto stwierdził również że po poprzednim rozdaniu środków okazało się, że niektóre 

samorządy otrzymały za dużo środków finansowych i będą musiały zwracać, dlatego należy 

to zrobić bardzo szczegółowo i dokładnie. Poinformował również że są w stałym kontakcie z 

burmistrzami i wójtem, którzy wyrazili zgodę na dokładne szczegółowe wyliczenie. Dlatego 

prosi o cierpliwość i nie pospieszanie. 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu 

 Stwierdził, że nikt nie pospiesza wyliczenia ale została przekazana taka informacja że na 

sesję te materiały zostaną dołączone. 
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Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, iż też tak sadził, ale osoby które są odpowiedzialne za właściwe naliczenie 

środków cały czas nad tym pracują aby dobrze dokonać wyliczenia i dlatego też wyliczenie 

nie zostało dołączone. 

 

a) ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

 

 Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r. 

    po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego    

    na 2015 rok zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 

                                      b)   podjęcie uchwały 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przy 2 głosach przeciwnych i 2 głosach wstrzymujących 

się  podjęła uchwałę Nr VII/31/2015  w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 

2015 rok. 

 

 

Uchwała niniejsza stanowi załącznik nr 14 do protokołu*. 

 

Ad pkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny na rzecz 

Powiatu Wałeckiego 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. 

 

                     a)  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady     

                          Powiatu   w Wałczu, 

 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r. 

po zapoznaniu się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie 

darowizny na rzecz Powiatu Wałeckiego zaopiniowała niniejszy projekt uchwały 

pozytywnie. 
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b) podjęcie uchwały 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/32/2015 w 

sprawie zmian wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny na rzecz Powiatu Wałeckiego 

 

Ad. pkt 15 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/27/2015 Rady Powiatu Wałczu z dnia 27 

lutego 2015 r. w sprawie określenia zadań finansowych ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku. 

 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. 

 

                   a)  ustne stanowisko Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Rady     

                          Powiatu   w Wałczu, 

 

Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r.po 

zapoznaniu się z projektem uchwały zmieniającej uchwałę Nr V/27/2015 Rady Powiatu 

Wałczu z dnia 27 lutego 2015 r. w sprawie określenia zadań finansowych ze środków  

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku zaopiniowała  

niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 

a) podjęcie uchwały 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę Nr VII/33/2015  

zmieniającą uchwałę Nr V/27/2015 Rady Powiatu Wałczu z dnia 27 lutego 2015 r. w 

sprawie określenia zadań finansowych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w 2015 roku. 

 

 

Ad. pkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym 

placówkom  oświatowym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania 

Przedmiotowy projekt uchwały wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach 

sesyjnych. 
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 Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

 Zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

niepublicznym placówkom  oświatowym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania polegającą na skreśleniu w § 9 ust. 2 pkt 2 zwrotu "określonym w § 7", w ten 

sposób by przepis ten otrzymał brzmienie "prawidłowości wykorzystania dotacji zgodnie z 

przeznaczeniem" .Na ostatnim etapie prac nad treścią niniejszej uchwały wykreślono 

ówczesny § 7, który brzmiał: "Dotacje mogą być wykorzystane wyłącznie na pokrycie 

wydatków bieżących, o których mowa w art. 124 ust. 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o 

finansach publicznych (Dz.U. z 2013 r., poz. 885 ze zm.)."Przepis ten postanowiono usunąć 

ze względu na prawdopodobieństwo co do ewentualnego wydania rozstrzygnięcia 

nadzorczego dotyczącego powtarzania zapisów ustawy. Po usunięciu paragrafu 7, kolejne 

paragrafy zmieniły numerację, a odesłanie znajdujące się w § 9 ust. 2 pkt. 2 przestało być 

aktualne. W związku z powyższym autopoprawka jest uzasadniona. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Poinformował, że rozpatrując propozycję uchwały warto przypomnieć, że uregulowania które 

omawiana propozycja ma zastąpić zostały przyjęte 2 lata temu, wywołały wówczas mnóstwo 

emocji stwarzając wiele problemów. W okresie od lutego do kwietnia 2013 r. Rada podjęła 

najpierw jedna uchwałę by później ją uchylić i przyjąć nowa obecnie obowiązującą. Skoro 

uchwała z 2013 r. jest uchwałą  „po przejściach”, wielokrotnie badaną przez różne organa, 

stwierdził radny że wyraża pogląd , że należy ją zakwalifikować o zapisy wynikające z 

przepisów art.32 ustawy z 05 grudnia 2014 r. a nie w całości zastąpić nową tym bardziej, że 

przedłożona propozycja zawiera braki uniemożliwiające uznanie załączników 2,3 i 4 za 

obowiązującą dokumentację z której będzie można formalnie korzystać. Ponadto warto po 2 

latach wrócić do dyskusji aby uzyskać odpowiedź dlaczego starosta nie może być organem 

upoważniającym pracowników starostwa do kontroli. Czy powody utrzymania zapisu tym 

organem jest Zarząd Powiatu są takie same jak 2 lata temu. W tym stanie rzeczy radny 

zawnioskował o odrzucenie uchwały obecnie obowiązującej w celu dostosowania jej zapisów 

do zmienionego prawa. 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Poinformował, że ponownie temat był analizowany, taka propozycja, która została 

przedłożona jest propozycją, która uwzględnia zarówno stan prawny jak i orzecznictwo 

nadzorcze. Decyzja zarządu o skierowaniu tego tematu do prac zapadła około dwóch miesięcy 

temu, a więc ten temat był przez ten czas szczegółowo analizowany i zarówno tak z uchwały 

jak i załączniki oddają aktualny stan prawny a jednocześnie wychodzą troszkę na przeciw 

pewnym oczekiwaniom, że trzeba stworzyć taką regulację prawną, która przynajmniej przez 

najbliższe kilka lat będzie działać. Projekt uchwały po pewnych korektach został domknięty z 

tą autopoprawką, którą zgłosiła Pani Wicestarosta i nie widzi tutaj przeszkód żeby w takim 

kształcie uchwała została podjęta. W pierwszej kolejności powinien być przegłosowany 
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wniosek Pana radnego Marka Pawłowskiego, gdyż jako najdalej idący wniosek o odrzucenie 

zyskuje niejako pierwszeństwo w głosowaniu. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Zauważył, że 2 miesiące temu zarząd mówił, że ta uchwała jest w pełni realizowana, ta z 2013 

r. i nie budzi żadnych wątpliwości , w odpowiedzi na pytanie radnego, po wypowiedzi Pana 

Kropielnickiego, że są jakieś błędy i że ona nie jest realizowana. A drugą rzeczą na którą  

radny zwrócił uwagę a która będzie zdaniem radnego poważnym problemem formalnym w 

uchwale gdzie jest zaznaczony tylko załącznik nr 1, a nie ma załącznika nr 2,3 i 4. Jeżeli tak 

zostanie przyjęta uchwała twierdził radny zaznaczając że on będzie przeciwny przyjęciu, to 

załącznik2,3 i 4 będzie można używać  jako brudnopis. Ponieważ w uchwale jak twierdził 

radny mówi się o załączniku nr 1jako integralnej części uchwały, natomiast załącznik 2,3 i 4 

dołączony do tej uchwały nie jest uwidoczniony w samej treści uchwały. 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Stwierdził, że z podobnych względów ma wątpliwości i chciałby jeszcze poddać analizie art. 

90 pkt.3d dotyczący wykorzystania dotacji ( ustawa o systemie oświaty) oraz propozycje 

zmian zapisu wynikający z art.922 w tej samej ustawie. W związku z podobnymi 

wątpliwościami które przedstawił radny M. Pawłowski, radny J. Goszczyński stwierdził, że 

należałoby odłożyć prace nad uchwałą do momentu kiedy wszyscy będą gotowi ją przyjąć. 

Tym bardziej uzasadniał radny, „że ta uchwała powstawała w trudnych okolicznościach i 

wyjątkowo często nad nią pracujemy”. Dlatego zwrócił się z prośbą aby ją dopracować i 

złożyć jako projekt uchwały co do której nie będzie wątpliwości. 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Udzielił odpowiedzi do wypowiedzi radnego M. Pawłowskiego, dotyczącego załączników 

projektu uchwały. Poinformował radnego M. Pawłowskiego że odesłania do poszczególnych 

załączników są zawarte w treści uchwały mianowicie §3 uchwały odsyła do załączników 2,3. 

Natomiast §8 odsyła do załącznika nr 4. 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała, że bardzo istotną sprawą jest modyfikacja uchwały przednio obowiązującej 

w związku z tym należało przeznaczyć na edukację specjalną wydzieloną kwotę nie mniejszą 

niż środki przeznaczone z budżetu państwa i to było między innymi powodem, że ta uchwała 

została zmieniona, gdzie należy się w 100% rozliczyć z pieniędzy przeznaczonych na 

uczniów tzw. specjalnej troski. 

Piotr Suchojad – p.o. Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Sportu 

Poinformował, iż pewnym novum do metryczki oświatowej są środki na szkolnictwo 

specjalne, w załączniku do metryczki pieniądze na szkolnictwo specjalne zostały osobno 
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wyodrębnione i na tej podstawie potrzebne są pewne informacje. Również na podstawie 

nowych załączników do tej uchwały „będziemy mogli uzyskać potrzebne informacje do 

rozliczenia środków na szkolnictwo specjalne”. 

 

Obrady sesji opuścił o godzinie 13,45 radny Marek Matela 

 

                     a) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu                

                         w  Wałczu, 

 

 

 Komisja Edukacji  i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r. po 

zapoznaniu się z  projektem uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

niepublicznym placówkom oświatowym oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich 

wykorzystania zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

b)podjęcie uchwały 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

W pierwszej kolejności przegłosowany został wniosek  radnego Marka Pawłowskiego  

o odrzucenie projektu uchwały.  

W wyniku głosowania nad wnioskiem  radnego M. Pawłowskiego o odrzucenie projektu 

uchwały, gdzie   za przyjęciem wniosku było 6 radnych, 1 głos wstrzymujący się, 1 nieobecny, 

9 głosów przeciw. Rada Powiatu większością głosów odrzuciła wniosek radnego Marka 

Pawłowskiego. 

Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła projekt uchwały przy 9 głosach za przyjęciem, 5 

głosach przeciw,2 głosach wstrzymujących się i 1 nieobecnym. Uchwała w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji niepublicznym placówkom  oświatowym oraz trybu i 

zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania otrzymała Nr  VII/34/2015 i została 

przyjęta do realizacji.  

 

 Na obrady sesji powrócił radny Marek Matela o godzinie 14,05  

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas ogłosił 10 minut przerwy przed dalszą częścią 

obrad sesji. 

Przerwa w obradach sesji od godziny 14,10 do godziny 14,20 

 

Po ogłoszonej przerwie o godzinie 14,20 Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas 

wznowił obrady VII sesji Rady Powiatu w Wałczu. 
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Ad. pkt 17 

Podjęcie uchwały w sprawie włączenia II liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. 

Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. 

Południowej 10 a. 

Ad. pkt 18 

Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu z 

siedzibą przy ul. Południowej 10 a ,  

 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu w Wałczu 

   Poinformował, iż kolejnymi pkt obrad sesji jest pkt 17 i pkt 18 dotyczące oświaty tj. : 

Pkt.17. Podjęcie uchwały w sprawie włączenia II liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. 

Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 

10 a. 

Pkt.18. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 

z siedzibą przy ul. Południowej 10 a ,  

Zwarzywszy na wniosek zmiany kolejności rozpatrywania tych pkt w innej kolejności, 

  w  związku z powyższym otrzymują następującą kolejność rozpatrywania: 

 pkt 17.  Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu 

z siedzibą przy ul. Południowej 10 a , 

a pkt 18. Podjęcie uchwały w sprawie włączenia II liceum Ogólnokształcącego im. ks. 

prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 

10 a. 

Natomiast ze względu na podobieństwo rozpatrywanych zagadnień w tych projektach 

Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas zaproponował aby te pkt były rozpatrywane 

razem. 

W związku z brakiem głosów przeciwnych, przystąpiono do rozpatrywanie tych pkt razem. 

W dalszej wypowiedzi Przewodniczący Rady Powiatu poinformował że 20 kwietnia 

wpłynęło pismo pani Izabeli Górskiej Przewodniczącej MOZ NSZZ „Solidarność” 

Pracowników Oświaty i Wychowania w Wałczu dotyczące umożliwienia wypowiedzenia się 

w części poświęconej tematyce reorganizacji szkól ponadgimnazjalnych w Powiecie 

Wałeckim. W związku z powyższym mimo że tak wiele było już mówione i pan Waldemar 

Rojek również się wypowiadał Przewodniczący Rady udzielił mu głosu. 

 

Waldemar Rojek 

Podziękował za możliwość zabrania głosu w obradach sesji Rady Powiatu na której 

spoczywa jak podkreślał wypowiadający się pan Waldemar Rojek - „obowiązek i 

odpowiedzialność kierowania powiatem i też każdy z nas mówię o przedstawicielach 

związków zawodowych i też osób związanych z naszą szkołą, nie ma wątpliwości, że jest 

to bardzo poważna praca i odpowiedzialna a szczególnie w tych warunkach o których 
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mówimy. Oświata wkroczyła w okres niżu demograficznego, wkroczyliśmy też w okres 

problemów finansowych, każdy kto się interesuje sprawami społecznymi jest tego 

świadomy i również my, mówię tu o osobach które były zaangażowane w sprawę naszej 

szkoły i tego całego procesu , również w tych wszystkich wypowiedziach i wystąpieniach 

występowały elementy świadomych argumentów a to, że wkradła się spora warstwa 

emocji nie da się ukryć, że sam sposób wprowadzenia tego tematu w życie był co najmniej 

kontrowersyjny i wzbudził wiele napięć. Szczegóły opinii naszego związku na temat 

projektu są w państwa materiałach, są szczegółowo opisane i jeżeli będą pytania mogę je 

skomentować. Na koniec dyskusji bo ta sesja będzie jakby zakończeniem pewnego etapu 

w tej dziedzinie. Chciałbym zwrócić uwagę, że to napięcie które powstało w 

społeczeństwie Powiatu Wałeckiego nie było potrzebne, trzeba było do tego podejść 

bardziej racjonalnie. Wszyscy uczymy się na błędach. Zarząd Powiatu, który wprowadził 

temat do życia społecznego, Rada Powiatu ale także my odbiorcy po tym czasie napięć i 

takich trudnych rozmów, dyskusji, stwierdzamy że można to było zrobić inaczej. Ludzie 

związani z naszą szkołą niewątpliwie też zdają sobie sprawę z problemów które ma 

powiat, w zasadzie cała Polska , jeśli chodzi o finanse i niż. Dziękuję wszystkim tym, 

którzy pochylili się nad tym tematem, dziękuję zarządowi powiatu, który brał udział w 

różnych spotkaniach, dyskusjach, dziękuje też radnym a szczególnie tym którzy pochylili 

się najbardziej nad tym tematem brali udział w spotkaniach w szkole w dyskusjach. Lekko 

jestem zawiedziony postawą radnych z tzw. koalicji, których głosów my jako 

społeczeństwo nie słyszeliśmy i można było odnieść wrażenie że pewne sprawy wziął na 

siebie zarząd. Chcielibyśmy przekonać Państwo że my nauczyciele , rodzice jesteśmy 

świadomi różnych problemów z funkcjonowaniem Powiatu i przez to mogliśmy się 

włączyć a wynik pozostawiamy Państwu do Waszej decyzji i odpowiedzialności za 

decyzje. 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu w Wałczu 

Poinformował, że zarząd przygotował prezentację dotyczącą omawianych zagadnień, która 

przybliży problem i bardziej obrazowo wytłumaczy co zarząd proponuje. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że prezentacja ta jest w ramach dyskusji, która ma pokazać co zostało 

zrealizowane, jakie kroki podjęto a przedstawi to Pani Wicestarosta. 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała, że zanim przystąpi do przedstawienia prezentacji to najpierw podziękuje 

panu Waldemarowi Rojkowi stwierdzając, że w wielu kwestiach się z nim zgadza. 

Następnie przystąpiła do przedstawienia przygotowanej prezentacji. Prezentacja ta została 

przygotowana na spotkanie z rodzicami i uczniami Liceum Ogólnokształcącego nr 2, 

została ona już trochę poprawiona ponieważ w momencie kiedy była prezentowana na 

spotkaniu w Liceum Ogólnokształcącym nr 2 to jeszcze nie było pełnej wiedzy co do 

finansów, które Powiat otrzyma w subwencji oświatowej. Po otrzymaniu metryczki i 

pewne kwoty tam się zmieniły. W dalszej części swej wypowiedzi Pani Wicestarosta 

przystąpiła do omówienia Restrukturyzacji sieci szkół. W prezentacji został ujęty I i II etap 

tzw. reformy oświatowej. I etap to ten który dotyczy włączenia II Liceum 

Ogólnokształcącego do Zespołu Szkół nr 4. W momencie przejmowania szkolnictwa na 

przełomie 1998 i 1999 r. do szkół podległych Powiatowi uczęszczało 3,5 tys. uczniów. W 

roku 2014-2015 tych uczniów we wszystkich szkołach jest 1866 a w tym samym czasie 

sieć  naszych szkół nie została zmieniona a więc tyle samo szkół funkcjonuje co na 

przełomie 1998 – 1999 r. Z posiadanej wiedzy wynika, że dzieci rodzi się coraz mniej. Z 
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informacji uzyskanych w Urzędzie Miasta wynika że w 2014 r. zamieszkałych na pobyt 

stały i czasowy jest 200 dzieci urodzonych w 2014 r. Pokazuje to że dzieci rodzi się coraz 

mniej. Pani wicestarosta odwołała się do zestawienia tabelarycznego przedstawiającego 

zestawienie w liczbach dzieci uczęszczających do szkół podstawowych i gimnazjów 

klasach I jest 733 dzieci, wynika to z faktu, że ustawowo 6 – latki urodzone w I półroczu 

poszły do klas I i będzie czekać w kolejnych I klasach gdyż dzieci urodzone w II półroczu 

zasilą klasy I. W tym roku w klasie III jest 519 dzieci. Dzisiejsze potwierdzenie 500 

absolwentów z terenu Powiatu Wałeckiego będzie uczęszczało do naszych szkół. I gdyby 

pozostawić sieć szkół rozważała pani Wicestarosta jaka była do tej pory, to na każda 

szkołę  przypadłoby 100 dzieci i to jest powodem do zmartwień. Następnie przystąpiła do 

omawiania dalszej części prezentacji przedstawiającej słupkowo nabór w 2014 r. gdzie 

było 587 a w tym roku będzie około 500 a biorąc pod uwagę  kolejne lata z 587 do 500. I 

tu nie ma pewności czy wszyscy uczniowie wybiorą nasze szkoły. W okresie od 2011 – 

2015 r. liczba uczniów w szkołach ponadgimnazjalnych zmalała o ponad 426 uczniów, to 

tak jakby z mapy powiatu zniknęła jedna szkoła ponadgimnazjalna w ciągu 4 lat. W 

następnych zestawieniach zilustrowano liczbę uczniów Zespołu  Szkół nr 4. W tym roku to 

461 uczniów a jeszcze 4 lata temu było 582 uczniów, gdzie widać znaczny spadek, który 

oczywiście nie wynika z tego że szkoła prowadziła zła promocję, że nie było właściwego 

naboru tylko dlatego, że tych uczniów w Powiecie Wałeckim było z każdym rokiem coraz 

mniej. W II Liceum Ogólnokształcącym w tym roku – 227 uczniów przed 4 laty -327, tutaj 

ten spadek jest duży bo o 100 dzieci. Następnie Pani Wicestarosta przystąpiła do 

omówienia wydatków poniesionych na oświatę w 2014 r. I tutaj wykonanie budżetu 

wszystkich podległych Powiatowi placówek oświatowych wynosiła 17231810 zł. 

Subwencja Oświatowa  - 13164439 zł. Dochody własne 1576566 zł czyli niedobór  prawie 

na 2 i pół mln. Taką kwotę należało zabezpieczyć żeby szkoły mogły funkcjonować 

należycie. Koszty utrzymania w 2014 r. II Liceum Ogólnokształcącego a więc to co jest 

najbardziej kosztogenne to płace i pochodne  1558756 zł w tym zakładowy fundusz 

świadczeń socjalnych, zakup energii to jest kwota prawie 2 mln- 1926000 zł. Koszty 

utrzymania Zespołu szkół nr 4  i tu również te same koszty a więc płace i pochodne, zakup 

energii, fundusz świadczeń socjalnych, artykuły i materiały, usługi – 3930344 zł. Jeżeli 

dojdzie do połączenia to obie szkoły łącznie będą kosztowały 5540000 zł. W 2014 r. te 

wydatki wyniosły 5906000 zł. Czyli na dzień dzisiejszy oszczędność wynikająca z 

włączenia wyniesie 366676 zł i głównie będą to etaty administracji, obsługi i 100 tys. 

koszty utrzymania budynku. Kolejny krok to plan utworzenia Centrum Kształcenia 

zawodowego i ustawicznego. W 2012 zmieniła się ustawa o systemie oświaty, 

wprowadziła zapis o możliwości tworzenia przez organy samorządu takich centrów w 

związku z nową perspektywą ta która się otwiera pozyskiwania środków zewnętrznych i na 

postawienie bardzo dużego nacisku na rozwój szkolnictwa zawodowego na przywrócenie 

należytej rangi temu szkolnictwu. Planuje się od 1 września 2016 r., rozmawialiśmy już na 

naradzie dyrektorów, dyrektorzy rozmawiali z radami pedagogicznymi, ja przekazywałam 

na komisjach. Do centrum kształcenia zawodowego i ustawicznego włączyć Zespół Szkół 

nr 2 i zespół szkół nr 3. Do Zespołu Szkół nr 2 wchodzą szkoły: II Liceum 

Ogólnokształcące, Technikum Zawodowe nr 1, Zasadnicza Szkoła Zawodowa nr1.Do 

Zespołu Szkół nr 3 wchodzą szkoły: Liceum Ogólnokształcące, Technikum Zawodowe nr 

2, Zasadnicza Szkoła Zawodowa nr 2,Szkolne Schronisko Młodzieżowe. Po utworzeniu 

tego centrum w jego skład wejdą wszystkie szkoły, które funkcjonują w dwóch zespołach. 

Oczywiście szkoły te pozostają zgodnie z tym projektem w budynkach w których do tej 

pory funkcjonują. Oprócz tego oferta edukacyjna będzie poszerzona o prowadzenie 

kwalifikacyjnych kursów zawodowych. Myśli się tu o podniesieniu jakości kształcenia 

ustawicznego o poradnictwo zawodowe które jest bardzo potrzebne jeśli myślimy o 
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podniesieniu jakości kształcenia zawodowego i o podejmowaniu działań w zakresie 

informacji zawodowej. Informacja w zakresie wyboru zawodu powinna być 

ukierunkowana przede wszystkim do gimnazjalistów. Centrum będzie zobowiązane do 

bardzo aktywnej współpracy z pracodawcami i organizacjami pracodawców. Za 

utworzeniem Centrum Kształcenia zawodowego i ustawicznego przemawia konsolidacja 

zasobów technicznych, dydaktycznych, kadrowych również lepsze zarządzanie tymi 

szkołami zawodowymi, efektywniejsze, położenie głównego akcentu na tego typu 

szkolnictwo na 2014 – 2020 r, rozwijanie działalności innowacyjnej w zakresie edukacji 

ustawicznej, doskonalenie kadry pedagogicznej, wdrożenie nowoczesnych metod 

nauczania z wykorzystaniem nowoczesnych technologii. Pani Wicestarosta podkreślała że 

będą się ubiegać o rozbudowę warsztatów o przygotowanie jak najlepszej bazy dla 

uczniów, młodzieży ale także dla dorosłych, którzy będą mogli zdobywać swoje 

umiejętności a także doskonalić je i zmieniać swój profil kształcenia. 

 

      Obrady sesji opuścił o godzinie 14,30 radny Andrzej Gostołek oraz Waldemar Rojek 

     Przewodniczący Rady Powiatu Bogdan Białas podziękował za prezentację 

     Na obrady sesji powrócił radny Andrzej Gostołek o godzinie 14,35  

 

    Marek Subocz – Radny Rady Powiatu 

Poinformował, że interesuje go odpowiedź na następujące pytania: jak będzie 

przedstawiała   się sytuacja pracowników II Liceum Ogólnokształcącego mianowicie 

nauczycieli i pracowników administracyjnych, co będzie z budynkiem, czy Rolnicze 

Centrum Kształcenia Ustawicznego jest przygotowane do tego żeby do szkoły doszli 

uczniowie około 150 uczniów, i co będzie w sytuacji w której po przeniesieniu II LO do 

RCKU nie będzie naboru. Radny stwierdził również, że kiedyś się twierdziło że im mniej 

uczniów w klasie tym edukacja jest lepsza. Wydaje się zdaniem radnego, że być może jest 

to szansa by tą edukację poprawić, gdyż szkolnictwo czy edukacja to inwestycja a nie 

sposób na oszczędzanie. 

 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Stwierdziła, że trwają już prace nad przygotowaniem arkuszy organizacyjnych szkół. 

Dyrektorzy zobowiązani zostali do przygotowania arkuszy oddzielnie  z tego względu 

żeby można było porównać jak by wyglądała sytuacja szkół w przypadku funkcjonowania 

jak do tej pory i jak wyglądałaby sytuacja kiedy zostaną połączone szkoły, chodzi tu o 

koszty ludzkie jakie zostałyby poniesione. Pani Wicestarosta stwierdziła, że już co prawda 

widziała te arkusze i już długie dyskusje się toczyły w związku z nimi, to zmniejszeniu 

uległaby ilość zatrudnionych nauczycieli, z tego względu że jest mniej dzieci i w związku 

z tym będzie mniej utworzonych oddziałów klasowych.. Jeżeli chodzi o Liceum nr 2 to 8 

nauczycieli z grona pedagogicznego ma umowy czasowe wygasające z dniem 31 sierpnia 

2015 r. no i te umowy z mocy wygasają. 1 nauczyciel niestety nie będzie miał godzin gdyż 

nie będzie godzin z określonego przedmiotu. Pozostali nauczyciele będą mieli 

zmniejszenia etatów czyli będą mieli powyżej pół etatu. Co do administracji i obsługi to 3 

osoby nie będą miały zatrudnienia gdyż na dzień dzisiejszy nie ma dla nich propozycji 

pracy. Jest jeszcze kwestia powołania do życia u Pani dyrektor internatu .Jeżeli chodzi o 
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etaty administracji i obsługi  to propozycje otrzymają 3 osoby z II Liceum. Jeżeli chodzi o 

Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego 3 nauczycieli mają umowy na czas określony 

i tutaj również umowy wygasają ta sytuacja również miała by miejsce jeżeli by szkoły 

funkcjonowały osobno natomiast jeżeli chodzi o połączenie to tutaj może być z korzyścią 

dla tych nauczycieli bo będziemy robić wszystko jako organ prowadzący możliwość 

wyszukania godzin w szkole która będzie funkcjonowała już jako jeden Zespół. Postaramy 

się żeby te koszty ludzkie były jak najmniejsze w dniu dzisiejszym jeszcze tego nie 

możemy dokładnie powiedzieć, będziemy mogli to powiedzieć dopiero 

najprawdopodobniej około lipca kiedy będziemy mieli nabór. Jeżeli chodzi o budynek to 

mamy pomysł , myślimy o ośrodku socjoterapii i tu też byłaby oferta pracy dla naszych 

nauczycieli oczywiście musielibyśmy mieć tutaj fachowców w tym kierunku 

wykształconych czyli tutaj też otwierają się możliwości doskonalenia zawodowego 

przekwalifikowania nauczycieli Jeśli chodzi i pytanie czy Zespół szkól nr 4 jest 

przygotowany ,Pani Starosta po dokonaniu lustracji szkoły stwierdziła że szkoła jest 

przygotowana na taka ilość uczniów, w chwili obecnej są wykonywane prace remontowe 

tam powstają 4 klasy dodatkowe, szkoła jest bardzo dobrze wyposażona, przy połączeniu 

jeszcze zyska jeśli chodzi o środki dydaktyczne i kadrę. Na pytanie co się stanie jeśli nie 

będzie naboru?- Pan dyrektor w swoim arkuszu organizacyjnym zaplanował dwie klasy, i 

razem z gronem pedagogicznym zrobi wszystko żeby ten nabór był. Pan dyrektor wspólnie 

z zespołem nauczycieli promujących szkołę jeździ do szkół i robi wszystko aby ten nabór 

był. 

 

Jerzy Goszczyński – Radny Rady Powiatu 

Poinformował, że chciałby rozpocząć swoją wypowiedź od prowokacji, i zdaje sobie 

sprawę, że wywoła ona trochę goryczy.- „Wiem, że Pani Wicestarosta przez wiele lat była 

Wiceburmistrzem i spotykała się z poważnymi problemami dotyczącymi szkolnictwa 

podstawowego, gimnazjów, przedszkoli. Miasto dopłacało10 mln rocznie albo i więcej do 

tego szkolnictwa. I wiem że mimo to z jakichś względów nie mnie je oceniać, problemu 

tego nie dotknięto i nie zrobiono żadnej restrukturyzacji, stan trwa. Chyba  Powiat  

przeprowadził kilka różnych spraw które wiązały się ze zmianą wizerunku szkolnictwa 

ponadgimnazjalnego, miasto nie wykazało takiej aktywności. Trudno mi dzisiaj uwierzyć 

w tą prezentację skoro fakty mówią coś innego a słowa coś innego. Tym bardziej że 

pierwsza propozycja wprowadzona w życie przyniosła  tyle nieufności. Jest nieprawdą jak 

pokazuje ta prezentacja  że nie dokonano wcześniej żadnych przymiarek żeby zmienić ich 

kształt wychodziliśmy z założenia mówię tu o poprzednim zarządzie gdzie mówiliśmy że 

musimy doprowadzić do pewnych zmian te zmiany zostały wynegocjowane w trudnych 

warunkach w rozmowach ze środowiskami , w rozmowach z rodzicami, w rozmowach z 

przedstawicielami wszystkich rad pedagogicznych i umówiliśmy się na pewien sposób 

postępowania nadal twierdzę że tworzenie centrów jest tylko dlatego dobre że można na to 

pozyskać pieniądze, a pieniądze się skończą a centra pozostaną i będą o wiele droższe w 

funkcjonowaniu. Małe zespoły szkolne mają większe szanse żeby funkcjonować i żeby 

dobrze funkcjonować, natomiast duże centra potrzebne są tylko po to żeby pozyskać 

środki. Jeżeli dzisiaj bym usłyszał że pozyskanie środków jest tym warunkiem który ma 

pomóc Zespołowi Szkół nr 2 i Zespołowi Szkół nr 3 w przyszłości aby mogły 
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funkcjonować nadal jako szkoły ponieważ te uzyskane środki pozwolą wyposażyć się w 

pewne rzeczy to uznałbym to za bardziej wiarygodne. Natomiast mówienie że to centrum 

przyniesie lepsze rezultaty nie jest dla mnie wiarygodne. Są różne przykłady 

funkcjonowania tych centrów, co do jednego można się umówić jest łatwiej w pozyskaniu 

pieniędzy zewnętrznych. Ta zmiana nie spowoduje wielkich korzyści dla szkół 

ponadgimnazjalnych powiatu wałeckiego. Dzisiaj 1mln275 tys. młodych ludzi po 

skończeniu wszystkich szkół zdeklarowało że chce wyjechać z Polski. I czy my stworzymy 

centra czy my im nie tworzymy centrów czy stworzymy im szkolnictwo ponadgimnazjalne 

na trochę lepszym poziomie w sensie lepszego wyposażenia ma tylko niewielkie 

znaczenie. Największe znaczenie mają płace dla ludzi którzy zaczną pracę po szkołach. 

Było błędem i niestosownością między innymi w 2 LO które zostało postawione w bardzo 

trudnej sytuacji w momencie kiedy wygaszane było Kolegium Nauczycielskie, puszczono  

z premedytacją w miasto plotkę że  będzie wygaszana szkoła na ul. Bydgoskiej wobec tego 

nabór do tej szkoły załamał się z roku na rok. I dzisiaj przekazywanie tych uczniów w 

kolejne miejsce pokazuje jak bardzo marginalnie traktujemy tę szkołę. I propozycja dla tej 

szkoły jest propozycją złą. Nie zgadzam się z tym że warunki w Zespole szkół nr 4 RCKU 

będą takie same jak są teraz, nie będą , bo będą  gorsze. Poza tym biorąc pod uwagę że 4 

LO eliminujemy bo rzeczywiście taka jest droga, że jego już nie ma, to czy jeżeli nabór w 

tym roku i w następnym roku będzie minimalny albo żaden z 2 LO to tą sama drogą bez 

konieczności powiadamiania rodziców, bez konieczności rozmawiania ze szkołą 

zlikwidujemy kolejną szkołę. 

 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Odniosła się do pierwszego aspektu wypowiedzi radnego J. Goszczyńskiego -„o tej 

goryczy”. 

Stwierdziła, że rzeczywiście przez okres 5 lat odpowiadała za sprawy społeczne w mieście 

wcześniej była Dyrektorem Zakładu Oświatowego i nie jest tak jak twierdzi radny 

 Jerzy Goszczyński, że nie zastanawiali się w jaki sposób ma wyglądać oświata za 5 czy 10 

lat , takie rozmowy się toczyły, być może nie było do tego dobrego klimatu ale zawsze 

Pani Wicestarosta była zwolenniczką aby te zmiany wprowadzać i takie zapisy w 

protokołach na pewno się znajdowały w trakcie kiedy w mieście „funkcjonowała” było 

prywatyzowane jedno przedszkole, zmagali się z problemem kiedy było likwidowane 

przedszkole wojskowe i kiedy trzeba było przejąć nauczycieli i pracowników z tego 

przedszkola, również kiedy była Pani Wicestarosta dyrektorem tworzone były zespoły: 

Zespół nr 1 na Dolnym Mieście „gdzie trudno było przekonać nawet Kuratora oświaty aby 

te zespoły powstały, tam łączona była podstawówka i gimnazjum gdzie nie do pomyślenia 

było aby takie maluchy mogły funkcjonować z młodzieżą, ale to się sprawdza” gdzie 

zarządzanie tymi szkołami w opinii Pani Wiceburmistrz jest bardzo dobre. „Tworzyliśmy 

Zespół szkół nr 2 tylko dlatego żeby ta szkoła mogła funkcjonować”. 

Jeżeli chodzi o centrum to podkreślała Pani Wicestarosta że zależy na podniesieniu jakości 

zarządzania w obu zespołach gdzie będzie jeden dyrektor obu zespołów i kadra 

kierownicza będzie mniejsza przy czym kierownicy praktyk byli wzmocnieni i żeby tu 

była ta jakość. Pani Wicestarosta podkreślała w swej wypowiedzi ,że rozumie jeśli chodzi 
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o Zespół Szkół nr 2 o występowanie nieufności w tym przypadku ale nie ma intencji 

likwidowania profili kształcenia i klas zawodowych w poszczególnych szkołach. Pani 

Wicestarosta zapewniała, że ona jest przekonana do tego projektu miała okazję 

uczestniczyć w dwóch konferencjach dotyczących kształcenia zawodowego. Jednym z 

aspektów będzie to że pieniądze będą znaczne na kształcenie zawodowe i możliwość 

doposażenia, budowania nowych warsztatów przy Zespole nr 3 oraz to że młodzież 

Zespołu nr 2 będzie mogła odbywać praktyki w tym centrum i to jest z korzyścią dla tych 

uczniów i to jest perspektywa do 2020 roku mam nadzieję że udźwigną szkoły i przyszłe 

ewentualne władze powiatu ciężar utrzymania tych szkół. 

 

   Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Poinformował, iż już kilkakrotnie składał wniosek w różnej formie by nie podejmować 

czynności – „ na siłę łączenia LO Tischnera do Rolnika. ”Radny uważa że w dalszym ciągu 

jest to robione.-„ Dzisiaj jeszcze raz chcę o to prosić z dwóch powodów. Po pierwsze to 

przeniesienie Tischnera do Rolnika uniemożliwi RCKU uczestniczeniu w programie 

tworzenia Centrum kształcenia zawodowego. Jeśli tak jest to pomysł ten jest tak dobry dla 

całej oświaty powiatowej i to zarówno finansowo jak i dla przyszłych absolwentów, to 

dlaczego już dzisiaj chcemy z niego wyłączyć Zespół szkół nr 4. Nie wiem jaki efekt 

przyniesie centralizacja szkolnictwa zawodowego ale nie można temu pomysłowi zarzucić to 

że próba jego wprowadzenia następuje bez konsultacji, bez włączenia do wypracowania 

ostatecznych decyzji nią zainteresowanych. Wracając do uchwały , to czy nie jest to ironia 

losu ż w jednym czasie mamy zlikwidować IV LO by w zamian włączyć do Zespołu Szkól nr 

4  II LO. Jak się okazuje Ogólniak w Rolniku nie sprawdził się , nie powielajmy błędu 

wcześniej popełnionego” .Z dokumentów wynika jak twierdzi radny –„że rozpoczęta przez 

Zarząd  procedura włączenia LO do RCKU była błędna, nie była potrzebna uchwała 

intencyjna , nie było potrzebne zobowiązanie dyrektora  do powiadamiania rodziców o 

zamiarze przeniesienia LO do Zespołu Szkół  nr 4. Można powiedzieć że wnioski o 

anulowaniu uchwały były zasadne. Nowy pomysł oparty w naszym przypadku nie stosuje  się 

art.59,ust.1 i ust.2 ustawy o systemie oświaty jest prawnie uzasadniony. Wątpliwości moje 

budzi drugie zdanie art.62, ust.5 tejże ustawy, mówi się w tym zdaniu że art.59 nie stosuje się 

do procedury wyłączenia bądź rozwiązania szkół, a przecież Zarząd Powiatu dąży do 

włączenia II LO w struktury Zespołu Szkól nr 4, a to może oznaczać, że wspomniana 

procedura zgodnie z art.59 okaże się konieczna. Jaką mamy pewność pytał Radny Pawłowski, 

„że wyłączenie z podstawy prawnej uchwały w stosunku do tej pierwszej uchwały intencyjnej 

art.59, ust 1 i ust 2 jest właściwe. Treść pisma otrzymanego z Kuratorium z 26 lutego 2015 r. 

nie przekonuje mnie. Co będzie gdy się okaże że powinniśmy jednak powiadomić rodziców 

jakie mogą być skutki uznania przez sąd że uchwała nasza nigdy nie weszła do obrotu 

prawnego”- 

 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Wałecki 

Poinformowała, że jeśli chodzi o ten pomysł że do centrum kształcenia zawodowego i 

ustawicznego wejdą te dwa zespoły szkół to dlatego że takie są profile tych szkół, są to tzw. 

brudne zawody: chodzi tu o budowlankę i metalówkę. W przypadku Rolniczego Centrum 
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Kształcenia  to tam są inne profile kształcenia. Toteż warsztaty które w przyszłości powstaną 

będą to warsztaty sprofilowane do tych zawodów które młodzież będzie kończyć. 

W dalszej części Pani Wicestarosta odniosła się do uchwał, gdzie przypomniała że 9 lutego 

2015 r. Rada Powiatu w Wałczu podjęła dwie uchwały inicjatywne w sprawie zamiaru 

likwidacji IV Liceum , które nie funkcjonowało do 2008 r. i włączenia II Liceum 

Ogólnokształcącego  do Zespołu Szkół nr 4. Uchwała w sprawie zamiaru likwidacji  IV LO 

została podjęta na podstawie art.59, ust.1 ustawy o systemie oświaty, a uchwała w sprawie 

zamiaru włączenia II liceum Ogólnokształcącego do Zespołu Szkół nr 4 na podstawie art.59, 

ust.1 w związku z art.62, ust 5 ustawy o systemie oświaty. Podjęcie obu uchwał pozwoliło  na 

podjęcie kolejnych czynności. Podjęcie obu uchwał zostało poprzedzone wydaniem opinii 

Związków Zawodowych w przedmiotowych sprawach. Obowiązek przełożenia projektu 

uchwały i jego złożenie należy wynieść z art.19, ust.2 ustawy o związkach zawodowych. 

Obie te uchwały były również przedmiotem opiniowania przez właściwe rady Pedagogiczne. 

Uchwała o zamiarze likwidacji IV LO została pozytywnie zaopiniowana uchwałą Rady 

Pedagogicznej Zespołu Szkół nr 4, podjęta w dniu 06.02.2015 r, Natomiast uchwała o 

zamiarze włączenia II Liceum Ogólnokształcącego  do Zespołu Szkół  nr 4 była przedmiotem 

opinii Rady Pedagogicznej II Liceum wyrażonej pismem dyrektora z dnia 06.lutego 2015 r. 

oraz uchwałą  Rady Pedagogicznej z dnia 13 lutego 2015 r., ta uchwała była negatywna. 

Ponadto uchwała była przedmiotem dyskusji i opiniowania przez Radę Pedagogiczną  

Zespołu Szkół nr 4 w Wałczu w dniu 06 lutego 2015 r. i tutaj opinia była pozytywna. Organ 

Nadzoru nie znalazł przesłanek do wydania rozstrzygnięcia nadzorczego do której kolwiek z 

tych uchwał. Zgodnie z art.79 ustawy o samorządzie powiatowym o nie ważności uchwały 

organ nadzoru w terminie nie dłuższym niż  30 dni od dnia jej doręczenia musi  powiadomić. 

Ten termin już upłynął i takiego rozstrzygnięcia nie było. W związku z tym Zarząd Powiatu 

podjął działania do których zobowiązywały go powyższe uchwały. W szczególności chodzi o 

proces zawiadamiania rodziców uczniów oraz powiadomienia Zachodniopomorskiego 

Kuratorium Oświaty wynikające z przepisu art.59 ust.1 ustawy o systemie oświaty. Pismem z 

dnia 13 lutego 2015 r. zawiadomiono zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty  pismem z 

dnia 18 lutego br., zawiadomiono Zachodniopomorskiego Kuratora o włączeniu II Liceum 

Ogólnokształcącego do Zespołu Szkół nr 4. Kurator pismem z dnia 26 lutego 2015 r. 

zaniechał wydania opinii w przedmiotowej sprawie . Argumentując swoje stanowisko tym, że 

procedura włączenia szkoły do Zespołu Szkół  w oparciu o art.62 ust.5 a ten przepis jest 

właściwy, w tym wypadku  nie przewiduje przeprowadzenia czynności w art.59 ust.1czyli 

zawiadamiania rodziców uczniów oraz właściwego Kuratora. Czynności te są zasadniczo 

prawie obojętne. Oznacza to, że włączenie szkoły do istniejącego już Zespołu jest uzależnione 

od woli organu prowadzącego. Pismem z dnia 24 marca 2015 r. do Przewodniczącego 

Związku Nauczycielstwa Polskiego oraz NSZZ Solidarność Pracowników Oświaty w Wałczu 

przekazano projekty uchwał właściwych do zaopiniowania. Termin do wyrażenia opinii minął 

23 kwietnia dlatego podjęcie przedłożonych uchwał dzisiaj jest zasadne. 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Odniósł się do art.62 ust.5, i stwierdził że Wojewoda nie uchylił tej uchwały intencyjnej w 

której był przywołany art.59 ust.1 i ust.2 , czyli uznał że rada zgodnie postępowała. Natomiast 

zakwestionował taki tok postepowania w piśmie z 26 lutego 2015 r. gdzie przywołuje 
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wspomniany art. Ale mówi tutaj że dotyczy szkół włączanych bądź wyłączanych z Zespołu 

lub likwidowanych. Natomiast w drugiej części zdania  tego art.62 ust.5 mówi że dotyczy 

niekonieczności dokonywania tych czynności tylko przy szkołach wyłączanych bądź 

rozwiązywanych. Radny wyrażał swoje wątpliwości i w związku z powyższym skierował 

pytanie do Mecenasa Waldemara Kosowickiego, -  dlaczego tym razem Mecenas wycofał się 

z pierwotnej procedury związanej z art.59 ust.1 i ust.2 i przyjął stanowisko Kuratorium. 

Radny stwierdził, że to pismo należy traktować  jako opinię a robić swoje a zwłaszcza ,że ta 

uchwała obowiązuje , bo ona nie została zakwestionowana. 

 

Waldemar Kosowicki – Radca Prawny 

Stwierdził że w pierwszej kolejności chciałby zaprzeczyć temu że w jaki kolwiek sposób 

zmienił zdanie , trzeba w tym momencie jasno powiedzieć , że została przyjęta w przypadku 

uchwał procedura likwidacyjna i ta procedura wynikała z określonego rozumienia art.62 ust.5 

i tak jest to w przepisie zapisane że dla przypadków włączenia nie ma tego zwolnienia o 

którym mowa w tym przepisie oznaczało by że jednak trzeba zastosować procedurę 

likwidacyjną i projekty uchwał zarówno te z sesji lutowej i te wcześniejsze rozwiązania cały 

czas szły w tym kierunku, a więc skoro przyjęliśmy określony tryb postępowania to 

konsekwentnie ten tryb postępowania był realizowany i to co przepis art.59 ust.1 i art.59 ust.2 

określają te wszystkie czynności zobowiązaliśmy się wykonać oczywiście z pewnymi 

modyfikacjami dotyczy IV LO takimi jak zawiadomienie rodziców z uwagi na to że szkoła 

praktycznie nie prowadziła działalności edukacyjnej Natomiast  wspomniał również położył 

wyraźny nacisk że rola Kuratora Oświaty jest bardzo istotna we wszystkich procedurach 

likwidacyjno- przekształceniowych. I jak można z przepisów wyczytać jest to zarówno 

element zawiadomienia Kuratora  jak i element wyrażania przez Kuratora opinii i w związku 

z tym Kuratorowi przyznano bardzo szeroki zakres uprawnień i trzeba jednoznacznie wskazać 

na to że ta opinia , którą Kurator wyraził nie traktuje tego jako zmianę pewnego trybu i toku 

działań, lecz uważam, że zgodnie i w ramach tej procedury została przyjęta. Kurator takie 

zdanie wyraził i takie zdanie w tym przypadku trzeba uszanować, fakt że Kurator użył 

określenia  że wszystkie te czynności które zostały podjęta uznał jako czynności prawnie 

obojętne, co oznacza że patrząc z perspektywy 2-3 miesięcy, wiemy że tamte czynności 

mogły być nie podjęte po to żeby ten skutek osiągnąć. Natomiast w momencie kiedy 

procedura ruszyła ja również nie podpisałbym się pod tym żeby z takiej procedury 

zrezygnować, w tym momencie mogłem się odwołać do często stosowanego przez 

prawników stwierdzenia że o wszystkim decyduje wykładnia i taką wykładnie zastosował 

Kurator i tą wykładnię którą jasno przedstawił trzeba w tym momencie uszanować bo wyraził 

ją organ, który w procedurze jest ustawowo umocowany do wyrażenia takiego zdania. 

 

Dorota Matuszak – Klupczyńska - Dyrektor IV LO  

Poinformowała, że chciałaby wyjaśnić że jeśli chodzi o likwidację IV LO  to ono nie wygasło 

dlatego że było źle prowadzone, że nie było naboru, tylko nastąpiła reorganizacja  z liceum 

Ogólnokształcącym, które było o kierunku informatycznym a zostało przekształcone na 

technikum informatyczne . W tym samym czasie zostało uruchomione liceum wojskowe w 

Zespole Szkół nr 2, dlatego tez na rzecz tego Zespołu Szkół nr 2 przestaliśmy prowadzić tę 

działalność. 
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Marek Matela – Radny Rady Powiatu 

W swojej wypowiedzi odniósł się do obejrzanej prezentacji, wyraził szereg wątpliwości 

wynikających z przedstawionych danych w prezentacji, nawiązywał w dalszej wypowiedzi do 

przeprowadzenia audytu oraz strategii na dalsze lata funkcjonowania szkół. 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Stwierdził że wszyscy powinni zwrócić uwagę na tok swoich wypowiedzi, gdyż padają głosy 

krytyczne ale ani jeden głos nie padł skąd te pieniądze wziąć  na pokrycie dziury budżetowej  

czy tez brakujących pieniędzy. Podkreślał, że chyba wszyscy zapomnieli że Powiat nie ma 

możliwości zarabiania pieniędzy. Miasto np. ma zupełnie  inne możliwości chociażby 

poprzez podniesienie opłat czy też podatków lokalnych i w tym momencie może pozwolić 

sobie na pewne decyzje które może sfinansować. Powiat takich możliwości nie ma. Odniósł 

się również do wypowiedzi radnego M. Mateli, że każde 100 tys. czy 200 tys .są to wymierne 

korzyści. Jest wiele rzeczy które Powiat powinien zrobić a nie robi tylko dlatego że nie ma 

pieniędzy. 

 

Jolanta Wegner- Wicestarosta Wałecki 

Odniosła się do wypowiedzi radnego Marka Mateli, gdzie poinformowała , że na początku 

roku został zlecony audyt firmie audytującej, który przeprowadzi kontrolę w podległych 

placówkach oświatowych. Jest to audyt z prowadzenia gospodarki finansowej przez 

dyrektorów, gdzie kontrolowane są przede wszystkim finanse oraz polityka zatrudniania 

pracowników. W czerwcu audyt ma się zakończyć i zostaną wysunięte wnioski co do 

podjęcia ewentualnych dalszych kroków prowadzących do racjonalizacji wydatków. W 

drugiej części swej wypowiedzi Pani Wicestarosta poinformowała o trwających pracach w 

merytorycznym zespole ludzi związanych z oświatą nad wytycznymi do strategii 

funkcjonowania szkół powiatu oraz nad rozwojem wieloletnim szkolnictwa zawodowego, 

gdzie jest tam zapis powołania centrum zawodowego. Będzie to dokument przygotowany na 

sesję z którym każdy będzie miał możliwość się zapoznać. 

 

Marek Subocz- Radny Rady Powiatu 

Nawiązując do oszczędności stwierdził, iż w poprzedniej kadencji były prowadzone ku temu 

pewne kroki a mianowicie zostały odebrane nauczycielom dodatki, następnie radny skierował 

pytanie do Starosty jako wcześniejszego członka zarządu – po co były te zmiany? W dalszej 

wypowiedzi radny odniósł się do wypowiedzi Pani Wicestarosty która mówiła o tworzeniu 

centrów kształcenia ustawicznego i zawodowego oraz praktykach według opinii radnego 

praktyki zawodowe są w szkołach na bardzo dobrym poziomie, uczniowie są później 

zatrudniani u tych pracodawców czyli centra nie byłyby nowością  ani niczym niesamowitym. 

Podsumowując radny stwierdził, że „ te wszystkie próby pseudo reformy nie są kompletnie 

przygotowane i niestety w dużym stopniu nie są konsultowane”. 

 

 

 



BR.0002.2.2015 

28 

 

 

 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Poinformował, że rozumie że reformy mogą być w oświacie ale tylko pod jednym warunkiem 

a mianowicie że wszyscy na tym zyskają, a to jest niemożliwe. 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Stwierdził, że przysłuchiwał się tej dyskusji i z przykrością musi powiedzieć, że wszystkie 

osoby które zabrały głos na temat tych zmian które są dokonywane nie zaproponowały innego 

rozwiązania, po takie rozwiązanie aby pozostawić tak jak jest na to nie potrzeba wielkiego 

wysiłku. Starosta oczekiwał na propozycje jak to ma być zrobione, jaki jest pomysł na tą 

oświatę ponadgimnazjalną, bo być może propozycja byłaby na tyle dobra że można by było ją 

wprowadzić. Ale nie ma tych propozycji, tylko głosy negatywne. Propozycja przedstawiona 

może nie jest doskonała, -„ale staramy się ja wprowadzić nie dla własnej satysfakcji tylko dla 

dobra szkolnictwa ponadgimnazjalnego w powiecie wałeckim. 

 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Poinformował, że toczyły się rozmowy z miastem i innymi gminami na temat kształcenia 

ogólnego w powiecie wałeckim. Jest to potrzebne do kontraktu samorządowego, tych rozmów 

jest bardzo dużo. Pani Starosta powiedziała że będą dosyć duże środki finansowe na realizację 

w kontrakcie samorządowym i muszą się gminy włączyć we wspólne zadania, bo inaczej nie 

będzie tych pieniędzy nie dostaniemy się na kontrakt samorządowy. Dlatego należy 

podejmować takie kroki i nie można się cofać. I dlatego podkreślał w swej wypowiedzi 

Starosta oczekujemy konkretnych propozycji. 

 

Obrady sesji opuścił o godzinie 15,35 radny Marek Matela oraz radny Andrzej Więckowski o 

godz.15,40 

 

Marek Pawłowski – Radny Rady Powiatu 

Stwierdził, że namawiali do rozmów do dyskusji bezpośrednio zainteresowanych, 

fachowców, żeby być może wpracować coś takiego jak teraz się robi z centrum i nadal 

namawia żeby nie podejmować dzisiaj uchwały i w kompleksie wszystkie szkoły omówić. 

Być może poświęcić jeszcze pół roku czasu i wypracować kompleksową strategię dotyczącą 

oświaty. I jeśli będzie taka determinacja rodziców i uczniów w skarżeniu to być może za rok 

się okaże że sąd stwierdzi że nasza uchwała jest nieważna. 
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                     a) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu                

                         w  Wałczu, 

 

 

 Komisja Edukacji  i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r. po 

zapoznaniu się z  projektem uchwały w sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego w 

Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10 a, zaopiniowała niniejszy projekt uchwały 

pozytywnie. 

 

 

a) podjęcie uchwały 

 

Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

poddał niniejszy pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła projekt uchwały przy 13 głosach za 

przyjęciem, 1 głosach przeciw,1 głosie wstrzymującym się i 2 nieobecnych. Uchwała w 

sprawie likwidacji IV Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu z siedzibą przy ul. 

Południowej 10 a,   została przyjęta do realizacji i otrzymuje nr VII/36/2015. 

 

Na obrady sesji powrócił radny Marek Matela o godzinie 15,44 

 

                     a) ustne stanowisko Komisji Edukacji i Spraw Społecznych Rady Powiatu                

                         w  Wałczu, 

 

 

 Komisja Edukacji  i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 20 kwietnia 2015 r. po 

zapoznaniu się z  projektem uchwały w sprawie włączenia II liceum Ogólnokształcącego 

im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 Rolnicze Centrum 

Kształcenia Ustawicznego im. Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. 

Południowej 10 a. zaopiniowała niniejszy projekt uchwały pozytywnie. 

 

 

 

b) podjęcie uchwały 

 

Następnie przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie 

włączenia II liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w Wałczu do 

Zespołu Szkół nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. Władysława 

Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10 a. 
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   Wobec braku innych uwag do przedłożonego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

poddał niniejszy pod głosowanie. 

 W wyniku głosowania Rada Powiatu przyjęła projekt uchwały przy 9 głosach za 

przyjęciem, 6 głosach przeciw,1 głosie wstrzymującym się i 1 nieobecnym. Uchwała w 

sprawie włączenia II liceum Ogólnokształcącego im. ks. prof. Józefa Tischnera w 

Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego im. 

Władysława Broniewskiego w Wałczu z siedzibą przy ul. Południowej 10 a ,  została 

przyjęta do realizacji i otrzymuje nr VII/35/2015 

 

Obrady sesji opuściła radna Elżbieta Rębecka – Sabak o godz. 15,45 oraz opuszczają 

dyrektorzy szkół: Dorota Matuszak – Klupczyńska – Dyrektor Zespołu Szkół nr 4 RCKU  

W Wałczu, Leszek Molka – Dyrektor II Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu. 

 

Ad. pkt 14 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Wałczu w sprawie złożonych 

wniosków i zapytań. 

 

W materiałach na sesję załączono: 

 odpowiedź na wniosek radnego Marka Pawłowskiego w sprawie wywiązania się Pana 

Leszka Molki Dyrektora II liceum Ogólnokształcącego w Wałczu z postanowień 

uchwały Nr 8/14/2015 Zarządu Powiatu 

 odpowiedź na wniosek radnego Marka Pawłowskiego w sprawie funkcjonowania  

uchwały Nr XXII/163/2013 Rady Powiatu z dnia 24 kwietnia 2013 r. 

 odpowiedź na zapytanie radnego Marka Pawłowskiego dotyczącego utworzenia jednej 

księgowości dla Zespołu Szkół nr 2 i Zespołu Szkół nr 3. 

 odpowiedź na zapytanie radnego Jerzego Goszczyńskiego czy zarząd powiatu wybrany 

na nową kadencję i w częściowo nowym składzie może przyjąć protokoły z posiedzeń 

dotychczasowego zarządu powiatu w załączeniu z opinią prawną 

 odpowiedź na wniosek radnego Jerzego Goszczyńskiego w sprawie przedstawienia 

informacji na temat przeprowadzenia warsztatów społecznych pt. „Funkcjonowanie i 

rozwój szkolnictwa ponadgimnazjalnego Powiatu Wałeckiego” 

 odpowiedź na wniosek radnego Marka Subocza w sprawie przedstawienia informacji 

na temat uzyskania wysokości stawek dotacji dla szkól i placówek niepublicznych na 

2015 rok 

 odpowiedź na wniosek radnego Marka Subocza w sprawie streszczenia oraz wniosków 

jakie zapadły podczas spotkania  w dniu 12.02.2015 r. z rodzicami II LO w Wałczu 

 odpowiedź na wniosek radnego Marka Subocza w sprawie podstaw twierdzenia że 

propozycja włączenia II Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu do Zespołu Szkół nr 4 

RCKU w Wałczu była inicjatywą kadry pedagogicznej. 
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Przewodniczący Rady Powiatu zapytał radnych czy są usatysfakcjonowani z udzielonych im 

odpowiedzi. 

 

 

Ad. pkt 19 

Interpelacje oraz zapytania radnych. 

 

Jerzy Goszczyński- Radny Rady Powiatu 

Stwierdził, że w poprzednim pytaniu do Pana Starosty i do Zarządu Powiatu na które 

otrzymał odpowiedź na tamtym etapie była satysfakcjonująca za którą dziękuje. Ale minął 

termin przeprowadzenia warsztatów dotyczących funkcjonowania i rozwoju szkolnictwa 

ponadgimnazjalnego Powiatu Wałeckiego bo było to zaplanowane na miesiąc marzec- 

kwiecień, w związku z tym zapytał czy są wnioski, propozycje które być może mogą wejść do 

kontraktu samorządowego i co na tym zyskaliśmy?  

Oraz w drugiej części swej wypowiedzi stwierdził że w otrzymanej odpowiedzi od pana 

mecenasa uzyskał inną odpowiedź a inne zadał pytanie. Radny uzasadnił swoją wypowiedź, 

iż Mecenas założył jakoby tezę że przedmiot zapytania sprowadza się czy zarząd powiatu 

wybrany na nową kadencję i w częściowo nowym składzie osobowym może przyjąć 

protokoły z posiedzeń dotychczasowego zarządu powiatu? A pytanie radnego brzmiało w 

twierdzeniu radnego czy osoby które są nieobecne na posiedzeniu zarządu powiatu, nie 

uczestniczące i nie będące członkami zarządu powiatu mogą podpisać protokoły 

przyjmowane lub nie przyjmowane  przez zarząd powiatu? I prosi o skrótową odpowiedź. 

 

Na obrady sesji powróciła radna Elżbieta Rębecka- Sabak o godz. 15,55 

 

Bogdan Białas – Przewodniczący Rady Powiatu 

Udzielił wyjaśnienia ,że pan mecenas jeszcze raz odsłucha nagrania z poprzedniej sesji i 

jeszcze raz udzieli odpowiedzi. 

 

 

Jolanta Wegner – Wicestarosta Powiatu 

Udzieliła odpowiedzi odnośnie pytania radnego dotyczącego warsztatów , których odbyły się 

trzy. Do połowy maja będą już założenia czyli te wnioski które zostały wypracowane będą 

założeniami do strategii z którymi radni zostaną zapoznani. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Powiatu przeszedł do 

następnego punktu porządku obrad. 

 

Obrady sesji opuścił o godzinie 15,56 radny Janusz Różański, oraz o godz. 15,57 radne: 

Izabela Krajnik i Danuta Kęsek 

Na obrady sesji powrócił Marek Matela o godz.15,58 

Obrady sesji opuścił o godz. 16,00 Mirosław Wiercioch, a o godz.16,02 wyszedł radny  

Marek Matela. 
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Na obrady sesji powrócił o godz.16,04 Mirosław Wiercioch. 

 

 

 

Ad. pkt 20 

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że w materiałach na sesję załączono 

dokumenty, które wpłynęły do Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym, oraz udzielił głosu 

Posłowi na Sejm RP Pawłowi Suskiemu. 

 

Paweł Suski – Poseł na Sejm RP 

Podziękował za zaproszenie na sesję. W swej wypowiedzi odniósł się do zachodzących zmian 

W Powiecie Wałeckim , utrzymaniu rozwoju i dofinansowaniu 107 Szpitala Wojskowego, 

rozwoju i utrzymaniu jednostek stacjonujących  na terenie Powiatu Wałeckiego oraz 

informacji na temat budowy obwodnicy, której przewidywany termin ukończenia 

przewidywany jest przy sprzyjających warunkach na czerwiec- wrzesień 2018 r. 

 

Ad. pkt 22 

Zakończenie sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu o godzinie 16
47 

zamknął VII sesję Rady Powiatu w Wałczu V kadencji. 

 

*  -  Załączniki do  wglądu w Wydziale Organizacyjno-Prawnym Starostwa Powiatowego  

w Wałczu  

 

 

Na tym protokół zakończono.      

 

 

 

 

Protokołowała:                                                            

 

Inspektor ds. obsługi                                                     Przewodniczący Rady Powiatu 

    Rady Powiatu  

 

   Małgorzata Tyras                              Bogdan Białas 


